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Protokół Nr  9/08 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  26 maja 2008 r. 

 
 

Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

Tematyka  Komisji:  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 - nadania nazw terenom zieleni – druk A, 

 - regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard – druk B, 

Przedstawia: 

Mariola Barcicka, Z-ca Naczelnika Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i  

Ochrony Środowiska  

- podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa zespołu boisk sportowych 

przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Białogardzie” w ramach programu „Moje Boisko – 

Orlik 2012” – druk D,  

  - zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia 

inwestycyjnego „Budowa zespołu boisk sportowych przy Szkole Podstawowej nr 4 w 

Białogardzie” w ramach programu „Moje Boisko – Orlik 2012” – druk – F, 

 - udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu –  

druk E, 

 - zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięć 
inwestycyjnych obejmujących budowę ulic Chopina, Krakusa i Wandy oraz Stryjskiej w 

Białogardzie – druk G, 

 - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk H, 

Przedstawiają: 
Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 

Posiedzenie o godz. 15
10

 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 

Domański. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i 

przedstawiony porządek obrad.  

 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała projekty uchwał w sprawie: 

- nadania nazw terenom zieleni – druk A, który przedstawiła Z-ca Naczelnika Wydziału 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

S.Purol – pytał odnośnie wejścia w życie uchwały. 
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Naczelnik ZPOŚ – stwierdziła, że radca prawny powiedział, że  prawo miejscowe w tym 

zakresie nie podlega publikacji. 

 

Przegłosowano projekt uchwały (A): za- 4 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 

 

 - regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard – druk B, 

który przedstawiła Z-ca Naczelnika Wydziału Zagospodarowania Przestrzennego i 

Ochrony Środowiska  

 

Przegłosowano projekt uchwały (B): za- 4 (jednogłośnie), opiniując pozytywnie. 

 

  - zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia 

inwestycyjnego „Budowa zespołu boisk sportowych przy Szkole Podstawowej nr 4 w 

Białogardzie” w ramach programu „Moje Boisko – Orlik 2012” – druk – F, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 

Przegłosowano projekt uchwały (F): za- 3,przeciw- 0, wstrzymało się- 1,  

opiniując pozytywnie. 

 

 

 - zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięć 
inwestycyjnych obejmujących budowę ulic Chopina, Krakusa i Wandy oraz Stryjskiej w 

Białogardzie – druk G, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 

Przegłosowano projekt uchwały (G): za- 3,przeciw- 0, wstrzymało się- 1,  

opiniując pozytywnie. 

 

-  podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Budowa zespołu boisk sportowych 

przy Szkole Podstawowej Nr 4 w Białogardzie” w ramach programu „Moje Boisko – 

Orlik 2012” – druk D,  

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Zięcik – pytała kiedy odbyło się spotkanie w sprawie boiska? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że 30 kwietnia br. Informacja o spotkaniu była 

przedstawiona na ostatniej sesji. 

 

Przegłosowano projekt uchwały (D): za- 3,przeciw- 0, wstrzymało się- 1,  

opiniując pozytywnie. 

 

 

- udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu –  druk 

E, 

Przedstawiła: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

 Zastępca Burmistrza – zaznaczył, że tej kwoty jeszcze w budżecie nie mamy. 

 

Przegłosowano projekt uchwały (E): za- 3,przeciw- 0, wstrzymało się- 1,  

opiniując pozytywnie. 
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-  zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk H, 

Przedstawiły: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 

     Mariola Chełminiak, Dyrektor MOPS 

 

 Zastępca Burmistrza – poinformował, że w projekcie Burmistrz Miasta proponuje dodatkowo 

wykreślenie zapisu dotyczącego upoważnienia w § 14 uchwały budżetowej na 2008 rok. 

 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

St. Hatłas – pytał co z dochodami z tytułu zajęcia pasa drogowego?  

Skarbnik Miasta – wyjaśniła, że zapis stanowi prognozę dochodów. 

St. Hatłas – pytał o zakres nazewnictwa ”trener pracy”? 

Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że to nowa klasyfikacja etatowa, osoba prowadząca osobę 
niepełnosprawną. 

J.Zięcik – pytała czego dotyczą czynsze za pomieszczenia biurowe? 

Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że to wynagrodzenie za administrowanie internatem za 2 

miesiące. 

J.Zięcik – pytała o czynsze najmu za garaż dla kajaków? 

Skarbnik Miasta – poinformowała, że dostaliśmy w użyczenie kajaki, wynajęliśmy od spółki 

miejskiej garaż i musimy płacić. Kajaki wykorzystywane są na organizowane imprezy m.in. 

międzynarodowy spływ Dorzecza Parsęty. Dostaliśmy naczepę i dobre czeskie kajaki. 

J.Zięcik – stwierdziła, że na budynek przy ul. Reymonta były zapisane dwie kwoty, dlaczego 

jest tylko 700 tys. zł? 

Skarbnik Miasta – odpowiedziała, że w tym roku będzie 700 tys. zł a 800 tys. zł w następnym 

roku. 

 

Przegłosowano projekt uchwały (H): za- 2,przeciw- 0, wstrzymało się- 2,  

opiniując pozytywnie. 

 

Ad 3 
W sprawach różnych głos zabrali: 

Z-ca Burmistrza – poinformował o działaniach w celu odstąpienia od kosztów z tytułu  najmu 

garażu dla kajaków. 

J.Zięcik – zwróciła uwagę na bałagan w mieście podczas w wolne dni. 

Z-ca Burmistrza – poinformował, że w Powiecie sprząta CIS, nie mają przetargu. Stawiamy 

kosze nawet przy ulicach powiatowych. W zakresie sprzątania budynków wspólnot 

proponował opłaty i sprzątanie przez Miasto. 

J.Zięcik – poruszyła problem braku bezpieczeństwa przy dworcu PKP. 

Z-ca Burmistrza - poinformował o wnioskach w sprawie rozebrania murku przy ul. 

Dworcowej i możliwości  zrobienia w tym miejscu  parkingu. 

 

Ad 4 

 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.30 

 

zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 

              

                           Sławomir  Domański 


